
 

 

 
Acta  de  la  Reunió  de  la  Junta  Directiva  de  la  Unió  de Magatzemistes  de  Ferros  de 
Catalunya i Balears, celebrada el dia 13 de novembre de 2019, al Restaurant Denominació 
d’Origen a Granollers. 
 
A Granollers, i sent les 09:30 hores del dia 13 de novembre de 2019, es celebra la reunió de la Junta Directiva de l’entitat, 
prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Informació sobre la Junta Directiva de la UAHE / EUROMETAL celebrada a Rotterdam el 08 d’octubre 
de 2019. 

 TERCER. Informació sobre la Junta Directiva de la UAHE celebrada a Madrid el 30 d’octubre de 2019. 

 QUART. Situació Comissió d’Estudi, Reunions de Zona i Taula de treball. 

 CINQUÉ. Situació Reunió Informativa Estiva. 

 SISÉ. Fòrum 2019 – Pressupost / Enquestes ‐ Resultats / InfoAcero / Recomanacions 2019 

 SETÉ. Sant Eloi 2019 – Localització / Preu Associats / Hotels 

 VUITÉ. Loteria 2019 

 NOVÉ. Assumptes diversos.  

 
Assistents: 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Jose Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A. 
Sr. Joan B. Agustí Alfara, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears. 
 
Delegació de vot: 
‐ 
 
Absents: 
Hierros y Aceros de Mallorca, S.A. 
Hierros R. Domingo, S.A. 
Ramon Soler y Cia., S.A. 
 
 
Els assistents, presents o representats, representen el 67% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a la Junta Directiva celebrada el passat 13 de setembre de 2019. 
 

 SEGON.  Informació  sobre  la  Junta Directiva de  la UAHE / EUROMETAL  celebrada a Rotterdam el 08 d’octubre de 
2019. 
 
El President comenta el trets més rellevants a la Junta de la Unió: 
 
‐ Falta d’assistència per la seva Localització. 
‐ Es presenten les Estadístiques 2015 – Agost 2019 
‐ Preparació cursos programats per la UAHE per als Associats 
‐ Situació Steel.Shop 
‐ Projectes 2020 – Segell de proveïdors / Estudi de costos del serveis. 
 

 TERCER. Informació sobre la Junta Directiva de la UAHE celebrada a Madrid el 30 d’octubre de 2019. 
 
El President comenta el trets més rellevants a la Junta de la Unió:  
(Recordatori i ampliació de la Junta del 08 d’octubre a Rotterdam) 
 
‐ Es presenten les Estadístiques 2015 – Agost 2019 
‐ En marxa els cursos programats per la UAHE per als Associats 
‐ Situació Steel.Shop 
‐ Projectes 2020 – Segell de proveïdors 
‐ Nous Associats com Marceliano Martín 
‐ Es volen modificar les Quotes 
‐ Realització del tancament de l’any 2019 
‐ Estan realitzant la definició de Magatzem de Ferro 
‐ En l’any 2020 toca Assemblea 
‐ No es va fer cap comentari envers al Fòrum 2019 realitzat a Barcelona 
‐ Tampoc es va fer cap comentari al respecte de la explicació que el President i Vicepresident de la Unió varen fer de 

la poca assistència al Fòrum per part del associats de la UAHE 
 

 QUART. Situació Comissió d’Estudi / Taula de Treball / Reunions de Zona / Situació no Associats. 
 
Resum General de totes reunions pendents: 

Junta Directiva  
Realitzada avui el 13 de novembre Granollers. 
Dinar de Junta el 17 de desembre 13:30h ‐ Lloc a determinar per la Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Pendent reunió el 23 de gener Granollers. 

Comissió d’estudi 
Realitzada reunió el 08 d’octubre. 
Pendent data de la pròxima Reunió de Girona i Taula de treball – Gener. 

Taules de Treball 
Realitzada reunió el 27 de setembre. 
Anul∙lada reunió 17 d’octubre. 
Pendent data ‐ Finals de Gener, primers de febrer. 

Reunions a Girona 
Realitzada reunió el 18 de setembre. 
Pendent reunió el 19 de novembre. 

Reunions a Tarragona 
Realitzada reunió el 05 de juliol. 
Anul∙lada reunió 11 d’octubre. 



 
 

Junta Directiva UAHE  
El 11 de desembre Madrid. 
 
La Junta Directiva repassa els temes pendents o les trucades a realitzar per l’entrada de nous Associats. 
 

 CINQUÉ. Situació Reunió Informativa Estiva. 
 
S’aplaça la Reunió Informativa per a principis de l’any 2020. Mes detalls en la propera Junta Directiva. 
 

 SISÉ. Fòrum 2019 – Pressupost / Enquestes ‐ Resultats / InfoAcero / Recomanacions 2019 
 

Es  presenta  en  Junta  Directiva  el  Pressupost  del  Fòrum  2019,  Una  comparativa  dels  pressupostos  amb  els  anys 
anteriors,  els  resultats  de  les  enquestes,  el  llistat  dels  Assistents  i  una  comparativa  d’assistència  per  sectors  i 
empreses.  

Es  comenta  en  Junta  Directiva  que  aquest  any  hi  ha  hagut més  assistència  de  Associats  de  la  Unió  i mes  poca 
assistència per part de la UAHE per causes polítiques, externes al Fòrum, però per contra hem tingut menys despesa i 
més aportació de col∙laboradors al esdeveniment. Per tant el pressupost final del Fòrum es millor que el 2018.  

PROPOSTES PER L’ANY 2020: 

‐ Pròxima data del Fòrum: 22 d’octubre de 2020. / Mateix lloc. 

‐ 2 Taules + Coffe + 2 Taules 

‐ Taula de Fabricants: Crear un debat d’un tema en concret i que l’acceptin. 

‐ Possibles Ponents: 

 Directors Comercials / Estalviar parlar d’economia 

 Megasa: Ramón Pérez de Albéniz 

 Celsa 

 Eurometal (TATA): Fernando Espada 

 IESE o ESADE  

 Monchi 

 Oriol Amat 

‐ Ponents pendents: 

 PIMEC: Depèn del tema en l’actualitat. 

 Ferpinta 

‐ Distribució de les taules d’acreditacions diferents, paral∙leles als vides exteriors. Mes espai  

‐ Cafeteres NO a les taules del coffe pel mati / les taules buides. 

INFOACERO:  

La  persona  encarregada  aquest  any  d’enviar  l’escrit  a  la  UAHE  va  ser  el  President,  amb  la  col∙laboració  del 
Vicepresident. La secretaria de la Unió va enviar les imatges. 

 

 SETÉ. Sant Eloi 2019 – Localització / Preu Associats / Hotels 
 
Es presenta Les Clarisses de Vic com a lloc per la realització del Sant Eloi 2019. 

A part es farà una visita guiada per la ciutat de Vic. 
 

 VUITÉ. Loteria 2019. 
 
Es demana al Gato Negro la loteria com cada any – El número es el 93387 
 



 
 

 QUART. Assumptes diversos. 
 

Pendent de ficar data per les Reunions amb la UPM, GREMI D’ÀRIDS i PIMEC. 
Lladó Grup Consultor endavant amb la Firma Digital. 
Es demana a la Secretaria de la Unió mirar preus d’ordinadors portàtils “AMB SERVEI D’ATENCIÓ” per renovar la torre 
de l’oficina. ( Compra prevista per el 29 de novembre ). 
Formació als Associats ( Global Bits / Ferros Arimany ): Pendent d’informació per part d’altres Associats. 
 
 
El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Eduard Brunet Ramon, en representació de                     Sra. Meritxell Serrano Vidal, en representació de 
Manufacturados Férricos, S.A.                       de Ferros Brugués, S.A. 


